
                                                 O B E C   J O V S A 
OBECNÝ ÚRAD,  072 32 JOVSA 73, tel.: 056 / 698 33 80, e-mail.: jovsa@obecjovsa.sk 

Z Á P I S N I C A 

napísaná z  obecného zastupiteľstva v Jovse, konaného dňa 

17. 12. 2024 so začiatkom o 17:00 hodine v priestoroch OcÚ Jovsa 

_______________________________________________________________ 
 

POSLANCI OZ: 

1./ Mgr. Ľuboslav ČIŽMÁR - prítomný 

2./ Milan ČOREJ - prítomný 

3./ Stanislav HARAKAĽ - prítomný 

4./ Ľuboš MODRÁK - prítomný  

5./ Róbert PAJTÁŠ - prítomný 

6./ Tomáš ŠTOFA - neprítomný 

7./ Peter ŽDIŇÁK - neprítomný 

 

Starostka obce: Mgr. Ľubica Čornejová - prítomná 

Obecná kontrolórka: Mgr. Anna Kosánová - neprítomná 

Ekonómka obce: Mgr. Gabriela Matušková - prítomná 

Pracovníčka obce: Mgr. Michaela Podhorová - prítomná 

                                  

Obecné zastupiteľstvo v Jovse na svojom zasadnutí prerokovalo: 

 

PROGRAM: 

 

1. Otvorenie  

2. Určenie zapisovateľa, členov návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, schválenie 

programu 

3. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

4. Investičný zámer rozvoja obce ( IBV - investičnej bytovej výstavby ) 

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 2/2024 o miestnych daniach a miestnom 

poplatku za komunálne a drobné stavebné odpady 

6. Rozpočtové opatrenie obce č. 6/2024 

7. Použitie prostriedkov z peňažných fondov obce 

8. Rozpočtové opatrenie ZŠ č. 4/2024 

9. Návrh rozpočtu Obce Jovsa na roky 2025 - 2027  

10. Žiadosti občanov 

11. Rokovací poriadok Obecného zastupiteľstva Obce Jovsa 

12. Rôzne - aktuálne informácie, zrealizované a plánované aktivity obce 

13. Záver 

 

 

 



2. str. 

➢ Bod č. 1 

 
     Zasadnutie obecného zastupiteľstva zahájila a viedla starostka obce, ktorá prítomných 

privítala, oboznámila ich s programom rokovania a konštatovala, že obecné zastupiteľstvo 

je uznášania schopné - piati poslanci boli prítomní.  

 

➢ Bod č. 2 

     Za zapisovateľa zápisnice poverila starostka obce pracovníčku obecného úradu, Mgr. 

Michaelu Podhorovú, za členov návrhovej komisie Stanislava Harakaľa, Milana Čoreja 

a Mgr. Ľuboslava Čižmára, za overovateľov zápisnice Ľuboša Modráka a Róberta Pajtáša. 

Poslanci následne prijali  

 

U z n e s e n i e  číslo 56/2024 

                                                       zo dňa 17. 12. 2024 

 

 

OZ schvaľuje: 

Návrhovú komisiu v zložení: Stanislav Harakaľ, Milan Čorej a Mgr. Ľuboslav Čižmár. 

 

HLASOVANIE:  

Za toto uznesenie hlasovali piati poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Mgr. Ľuboslav Čižmár, Milan Čorej, Stanislav Harakaľ, Ľuboš Modrák a Róbert 

Pajtáš. 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasovali: 0 
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Poslanci OZ následne hlasovali za program rokovania a prijali 

 

 

U z n e s e n i e  číslo 57/2024 

                                                       zo dňa 17. 12. 2024 

 

 

OZ schvaľuje: 

Program rokovania OZ dňa: 17. 12. 2024. 

 

HLASOVANIE:  

Za toto uznesenie hlasovali piati poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Mgr. Ľuboslav Čižmár, Milan Čorej, Stanislav Harakaľ, Ľuboš Modrák a Róbert 

Pajtáš. 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasovali: 0 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



4. str. 

 

➢ Bod č. 3 

     Starostka obce skonštatovala, že prijaté uznesenia z posledného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva sú splnené. 

 

Poslanci OZ prijali 

 

U z n e s e n i e  číslo 58/2024 

                                                       zo dňa 17. 12. 2024 

 

 

OZ berie na vedomie: 

Stav plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ. 

 

HLASOVANIE:   

Za toto uznesenie hlasovali piati poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Mgr. Ľuboslav Čižmár, Milan Čorej, Stanislav Harakaľ, Ľuboš Modrák a Róbert 

Pajtáš. 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasovali: 0 
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➢ Bod č. 4 

 

     Starostka obce privítala na zasadnutí OZ štatutára združenia Ecourbo, Ing. Denisa 

Demského, RSc., ktorý prítomným predstavil investičný zámer výstavby rodinných 

domov (IBV) a prislúchajúcej infraštruktúry (inžinierske siete) na parcelách E- KN č. 

2126, 2127/1, 2127/2, 2130/1, 2131/1, 2146/1, 2309/3, 2333/1 a C-KN č. 625/1, 625/2, 

1074 a 1133 v katastrálnom území obce Jovsa. 

     Investor podal bližšie informácie o záujme ich združenia, predstavil plán výstavby 

rodinných domov, prístupových ciest, chodníkov a celej prislúchajúcej infraštruktúry vo 

vyššie uvedenej lokalite. Podotkol, že všetky náklady s tým súvisiace uhradí združenie, 

bez akýchkoľvek výdavkov obce. Zároveň vyzdvihol pozitíva, resp. prínos pre našu obec, 

a to: zvýšenie jej atraktivity, zvýšenie cien všetkých nehnuteľností v obci, zvýšenie 

energetickej stability a ďalšie finančné toky pre obec – vyššie podielové dane, nakoľko by 

stúpol počet obyvateľov a mladých rodín (cca o 140 000 – 150 000 €/ročne) a zisk na 

miestnych daniach cca o 4000 €/ročne.  

     Ing. Denis Demský taktiež uviedol, že v prípade schválenia investičného zámeru bude 

potrebné, na náklady investora, obstarať Zmeny a doplnky ÚP obce Jovsa č. 5, nakoľko 

v súčasnosti daná lokalita nie je určená na výstavbu rodinných domov.  

     Poslanec Mgr. Ľuboslav Čižmár požadoval informácie ohľadom budovania ciest 

v danej lokalite, zaujímalo ho, či sa najskôr vybudujú cesty alebo sa budú robiť priebežne. 

Mal obavy z toho, aby budúci obyvatelia navrhovaných rodinných domov nepožadovali 

túto investíciu od obce. Štatutár združenia ho ubezpečil o tom, že s obcou sa spíše 

memorandum a s budúcimi vlastníkmi sa podpíšu zmluvy, čím sa určia konkrétne 

podmienky.  

     Poslanec Milan Čorej sa informoval koľko rodinných domov je plánovaných. 

Infraštruktúra je plánovaná pre 74 domov. Poslanec Róbert Pajtáš sa zaujímal o prípojku 

vody v danej lokalite, nakoľko tam nie je verejný vodovod. V závere daného bodu 

starostka obce vyzvala investora o utvrdenie ohľadom záväzku vybudovať infraštruktúru 

v danej lokalite na náklady investora, čo investor opätovne potvrdil. 

 

 

Poslanci OZ sa so zámerom investora oboznámili a následne prijali  

 

U z n e s e n i e  číslo 59/2024 

                                                       zo dňa 17. 12. 2024 

 

 

OZ súhlasí: 

s predloženým investičným zámerom výstavby rodinných domov (IBV) 

a prislúchajúcej infraštruktúry (inžinierske siete) na parcelách E- KN č. 2126, 2127/1, 

2127/2, 2130/1, 2131/1, 2146/1, 2309/3, 2333/1 a C-KN č. 625/1, 625/2, 1074 a 1133 

v katastrálnom území obce Jovsa. 
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HLASOVANIE:  

Za toto uznesenie hlasovali piati poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Mgr. Ľuboslav Čižmár, Milan Čorej, Stanislav Harakaľ, Ľuboš Modrák, Róbert 

Pajtáš. 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasovali: 0 

 

 

➢ Bod č. 5 

 

     V súčasnosti je v obci Jovsa platné VZN č. 2/2023 o miestnych daniach a miestnom 

poplatku za komunálne a drobné stavebné odpady. Obec Jovsa pripravila a predložila 

obecnému zastupiteľstvu na schválenie Návrh VZN č. 2/2024 o miestnych daniach a 

poplatkoch za komunálne a drobné stavebné odpady, upravujúce poplatky za komunálny a 

drobný stavebný odpad. 

     K nárastu poplatkov obec pristúpila z dôvodu navýšenia cien zberovou spoločnosťou 

Fúra, s. r. o. Novými zmluvnými podmienkami došlo k zmene v spôsobe fakturácie za 

vývoz zmesového komunálneho odpadu. Suma za vývoz a zneškodnenie jednej zbernej 

nádoby o objeme 120 l sa navýšila, nakoľko zberová spoločnosť bude v roku 2025 obci 

fakturovať  1,10 € bez DPH za zber a odvoz jednej nádoby a poplatok za komplexné 

spracovanie odpadu vo výške 59 € bez DPH / t odpadu. Uvedená cena pritom nezahŕňa 

zákonný poplatok za uloženie odpadu na skládku, ktorý sa bude odvíjať od miery 

vytriedenia a jeho hodnota je v rozmedzí 11 – 33 € s DPH / t.  

     Zazmluvnená zberová spoločnosť taktiež Dodatkom č. 1/2025 k zmluve o poskytovaní 

služieb v oblasti nakladania s odpadmi  navýšila poplatky za odvoz a zneškodnenie 

veľkokapacitných kontajnerov, za odvoz a zneškodnenie nebezpečného odpadu, ako aj 

zber jedlých tukov a olejov. 

     Návrh VZN č. 2/2024 o miestnych daniach a poplatkoch za komunálne a drobné 

stavebné odpady bol zverejnený v zákonom stanovenej lehote, od 02. 12. 2024, na úradnej 

tabuli, na webovom sídle obce a na CUET. K dokumentu neboli, do dnešného dňa, 

doručené žiadne pripomienky ani pozmeňujúce návrhy. 

     Poslanec Mgr. Ľuboslav Čižmár požadoval informáciu týkajúcu sa výšky faktúr za 

vývoz veľkokapacitných kontajnerov, nakoľko sa poplatok za vážený zber drobného 

stavebného odpadu, na rok 2025, výrazne navyšuje. Pracovníčka obce mu vysvetlila, že 

cena závisí od váhy VKM. 
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Poslanci OZ následne hlasovali a následne prijali 

 

U z n e s e n i e  číslo 60/2024 

                                                       zo dňa 17. 12. 2024 

 

OZ schvaľuje: 

Všeobecne záväzné nariadenie obce Jovsa č. 2/2024 o miestnych daniach a poplatkoch     

za komunálne a drobné stavebné odpady. 

 

HLASOVANIE:  

Za toto uznesenie hlasovali piati poslanci obecného zastupiteľstva. 

 

 

Za: Mgr. Ľuboslav Čižmár, Milan Čorej, Stanislav Harakaľ, Ľuboš Modrák, Róbert 

Pajtáš. 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasovali: 0 
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➢ Bod č. 6 

 

     Ekonómka obce vypracovala úpravu rozpočtu obce rozpočtovým opatrením č. 6/2024, 

ktorá bola poslancom OZ vopred doručená. Rozpočtové opatrenie bolo doplnené  o ďalšie 

položky, ktoré ekonómka na zasadnutí OZ vysvetlila. 

     Každý poslanec bol starostkou obce informovaný ohľadom havarijného stavu kúrenia 

v školskej jedálni miestnej základnej školy. Starostka touto cestou ocenila snahu 

a zainteresovanosť tých poslancov, ktorí sa o stav zaujímali, kontaktovali ju a požadovali 

podrobnejšie informácie o havarijnom stave. Potrubie kúrenia bolo poškodené 

v prívodnom potrubí v podzemnej časti, po konzultácii s odborníkmi a s vedením školy 

sme dospeli k záveru sfunkčniť jedáleň tak, aby bola vytvorená samostatná vetva so 

samostatným odpočtom spotreby plynu. Zohľadňujúc výučbu a potreby skrátenia času 

opravy na minimum, starostka obce ocenila ústretovosť spol. Rovkur, ktorá bola ochotná 

riešiť kritickú situáciu urgentne. Po ukončení prác bola nimi vystavená faktúra na sumu, 

predloženú v rozpočtovom opatrení.  Zo strany školy však prišiel ďalší podnet 

nefunkčnosti troch radiátorov a potrubia v časti skladov a šatne pre kuchárky. 

Z uvedeného dôvodu ( so súhlasom poslancov OZ ) sa navyšuje suma o dodatočnú 

opravu, a to o 1 568,46 €. 

 

Poslanci OZ hlasovali a následne prijali 

 

U z n e s e n i e  číslo 61/2024 

                                                       zo dňa 17. 12. 2024 

 

OZ schvaľuje: 

 Úpravu rozpočtu obce rozpočtovým opatrením č. 6/2024. 

 

HLASOVANIE:  

Za toto uznesenie hlasovali piati poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Mgr. Ľuboslav Čižmár, Milan Čorej, Stanislav Harakaľ, Ľuboš Modrák, Róbert 

Pajtáš. 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasovali: 0 
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➢ Bod č. 7 

 

     Z dôvodu havarijného stavu ústredného kúrenia v budove školskej jedálne, o ktorom 

starostka obce poslancov OZ informovala, bolo potrebné zabezpečiť opravu a výmenu 

vykurovacieho telesa a rozvodov UK. Na tento účel boli použité finančné prostriedky 

z peňažných fondov obce vo výške 7 713,68 € s DPH. 

 

Poslanci OZ  prijali 

 

U z n e s e n i e  číslo 62/2024 

                                                       zo dňa 17. 12. 2024 

 

OZ schvaľuje: 

Použitie finančných prostriedkov z peňažných fondov obce na opravu a výmenu 

vykurovacieho telesa a rozvodov UK, vrátane dodaného materiálu, z dôvodu 

havarijného stavu ústredného kúrenia v budove školskej jedálne vo výške 7 713,68 € 

s DPH. 

 

HLASOVANIE:  

Za toto uznesenie hlasovali piati poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Mgr. Ľuboslav Čižmár, Milan Čorej, Stanislav Harakaľ, Ľuboš Modrák, Róbert 

Pajtáš. 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasovali: 0 
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➢ Bod č. 8 

 

     Ekonómka ZŠ vypracovala úpravu rozpočtu ZŠ rozpočtovým opatrením č. 4/2024, 

ktorá bola poslancom OZ vopred doručená. 

 

Poslanci OZ hlasovali a následne prijali 

 

U z n e s e n i e  číslo 63/2024 

                                                       zo dňa 17. 12. 2024 

 

OZ schvaľuje: 

 Úpravu rozpočtu ZŠ rozpočtovým opatrením č. 4/2024. 

 

HLASOVANIE:  

Za toto uznesenie hlasovali piati poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Mgr. Ľuboslav Čižmár, Milan Čorej, Stanislav Harakaľ, Ľuboš Modrák, Róbert 

Pajtáš. 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasovali: 0 
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➢ Bod č. 9 

 

     Ekonómka obce v spolupráci so starostkou obce pripravila návrh rozpočtu Obce Jovsa 

na roky 2025 - 2027, ktorý bol vypracovaný a zverejnený v zmysle zákona. Poslanci OZ 

nemali k dokumentu žiadne otázky ani pripomienky. 

 

Poslanci OZ následne hlasovali a prijali 

 

U z n e s e n i e  číslo 64/2024 

                                                       zo dňa 17. 12. 2024 

 

OZ  

a) schvaľuje: 

 Rozpočet Obce Jovsa na rok 2025 bez zmien. 

 

HLASOVANIE:  

Za bod a) tohto uznesenia hlasovali piati poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Mgr. Ľuboslav Čižmár, Milan Čorej, Stanislav Harakaľ, Ľuboš Modrák, Róbert 

Pajtáš. 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasovali: 0 

 

b) berie na vedomie: 

      Viacročný rozpočet Obce Jovsa na roky 2026 – 2027. 

 

HLASOVANIE:  

Za bod b) tohto uznesenia hlasovali piati poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Mgr. Ľuboslav Čižmár, Milan Čorej, Stanislav Harakaľ, Ľuboš Modrák, Róbert 

Pajtáš. 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasovali: 0 
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➢ Bod č. 10 

 

     Na Obecný úrad v Jovse bola doručená žiadosť spol. GVP s. r. o. Humenné 

o stanovisko k podnikateľskému zámeru. Vedenie spoločnosti GVP s. r. o. má záujem 

v našej obci zriadiť maloobchodnú prevádzku  potravín, a to na parcele C-KN č. 507 v k. 

ú. Jovsa, v súčasnosti vo vlastníctve obce (za poštou). Žiadosť bola poslancom OZ vopred 

doručená.  

     Starostka obce privítala na zasadnutí OZ konateľa spoločnosti, Mariána Gerboca, ktorý 

prítomným podal bližšie informácie týkajúce sa fungovania spol. GVP  s. r. o. a ich 

zámeru v našej obci. Uviedol, že táto spoločnosť ponúka občanom širokú ponuku tovaru, 

vrátane čerstvých mäsových výrobkov, a zároveň voľné pracovné miesta v pozícií 

predavačiek. 

      Poslanca Mgr. Ľuboslava Čižmára zaujímalo, prečo si vedenie spoločnosti vybralo 

práve túto parcelu, keďže ide o obecný pozemok a v blízkosti už jeden obchod je. Bol by 

radšej za lokalitu v hornej časti obce. Pán Gerboc uviedol, že toto miesto je križovatkou 

ciest, je najdostupnejšie pre širokú verejnosť. V minulosti sa konatelia spoločnosti snažili 

dohodnúť so spoluvlastníčkou neďalekej parcely, JUDr. Urbanovou, ako aj s majiteľom 

rodinného domu, kde už obchod bol, p. Demkom, no doposiaľ neúspešne. Miesto za 

poštou je pre nich zaujímavé. Poslanec Mgr. Ľ. Čižmár s týmto návrhom nesúhlasil, 

nakoľko ide o obecný pozemok a podľa neho takéto hospodárenie s ním je protizákonné. 

Pán Gerboc argumentoval tým, že plánovaná prevádzka by bola v prospech občanov obce. 

Starostka sa informovala, či konatelia spoločnosti nemajú obavy z konkurencie.  

 

Po diskusii poslanci OZ hlasovali a prijali 

 

 

U z n e s e n i e  číslo 65/2024 

                                                       zo dňa 17. 12. 2024 

OZ súhlasí: 

S podnikateľským zámerom spol. GVP s. r. o., a to so zriadením maloobchodnej 

prevádzky potravín v obci Jovsa, na časti parcely C-KN č. 507 (za poštou). 

 

HLASOVANIE:  

Za toto uznesenie hlasovali piati poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Milan Čorej, Stanislav Harakaľ, Ľuboš Modrák, Róbert Pajtáš. 

Proti: Mgr. Ľuboslav Čižmár 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasovali: 0 
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Dňa 20. 11. 2024 bola na obecný úrad doručená žiadosť p. Margity Minďárovej týkajúca 

sa majetkovoprávneho vysporiadania pozemkov formou Zámennej zmluvy. Žiadateľka 

navrhla zámenu parcely E-KN č. 370 v k. ú. Jovsa o výmere 140 m² v jej vlastníctve 

s parcelami C-KN č. 500 o výmere 67 m² a časťou parcely C-KN č. 1021/3 v k. ú. Jovsa 

o výmere 334 m², vo vlastníctve obce. Uvedené obecné parcely sa nachádzajú medzi 

parcelami žiadateľky, a to C-KN č. 499 a 501 v k. ú. Jovsa, ktoré by touto zámenou mohla 

užívať ako celok. 

     Poslancom OZ bola žiadosť vopred zaslaná. Starostka obce, po konzultácii danej 

žiadosti s právnym zástupcom, JUDr. V. Baťálikom, informovala o tom, že vzhľadom na 

skutočnosť, že zákon č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení,  ako aj zákon č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí, vyslovene nepojednávajú o postupe Obce pri uzatváraní Zámennej 

zmluvy, je nutné pri tomto inštitúte vychádzať z „ Usmernenia pre obce pri nakladaní s 

majetkom vo vlastníctve obcí podľa zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov ,, ,  vydaného Ministerstvom financií SR, kde sa uvádza:  

„ Zákon o majetku obcí neupravuje prevod majetku formou zámennej zmluvy, nevylučuje 

však ani možnosť obcí uzavrieť zámennú zmluvu. Obec môže uzavrieť zámennú zmluvu na 

základe použitia § 9a ods. 8 písm. e) zákona o majetku obcí z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa, o ktorom rozhodne obecné zastupiteľstvo. Obec môže napr. definovať možnosť 

riešiť prevod majetku obce aj formou zámennej zmluvy v súťažných podmienkach 

obchodnej verejnej súťaže. Všeobecne je potrebné posudzovať výmenu majetku obce z 

pohľadu účelnosti a výhodnosti pre obec, teda táto transakcia by mala byť pre obec 

vhodnejšia, ako predaj majetku obce, resp. nadobudnutie nejakej veci kúpnou zmluvou, 

pričom je potrebné rešpektovať zásady hospodárnosti, účelovosti a transparentnosti.“  

 

     Poslanca Mgr. Ľuboslava Čižmára zaujímal názor starostky obce k danej veci. Tá 

uviedla, že nechce byť voči p. M. Minďárovej neústretová, no v tomto návrhu ide 

o nepomer výmeny, tá by bola pre obec neefektívna, nakoľko žiadateľka požaduje 

vymeniť asfaltovú plochu – cestu II. triedy za záhradu. Starostka obce taktiež uviedla, že 

bude potrebné vyhotoviť znalecký posudok za účelom objektivizovania hodnoty 

nehnuteľností, ktoré by mali byť predmetom Zámennej zmluvy, aby v prípade nepomeru 

ich hodnoty bolo možné stanoviť finančnú protihodnotu, ktorú by žiadateľka musela 

uhradiť v prospech obce Jovsa.  

   Prítomní o danej žiadosti diskutovali a zhodli sa na tom, že je potrebné nájsť 

adekvátnejší spôsob riešenia požiadavky p. M. Minďárovej a možnosť ako jej vyjsť 

v ústrety. 

 

Po diskusii prijali poslanci OZ 

 

U z n e s e n i e  číslo 66/2024 

                                                       zo dňa 17. 12. 2024 
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OZ nesúhlasí: 

 So zámenou parcely C-KN č. 370 v k. ú. Jovsa vo vlastníctve Margity Minďárovej 

s obecným parcelami C-KN č. 500 a časťou parc. C-KN č. 1021/3 v k. ú. Jovsa. Navrhuje 

iný spôsob, po prerokovaní s právnym zástupcom obce. 

 

HLASOVANIE:  

Za toto uznesenie hlasovali piati poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Mgr. Ľuboslav Čižmár, Milan Čorej, Stanislav Harakaľ, Ľuboš Modrák, Róbert 

Pajtáš. 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasovali: 0 
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➢ Bod č. 11 

 

     Z dôvodu aktualizácie pravidiel rokovania Obecného zastupiteľstva Obce Jovsa 

vypracovala starostka obce v súčinnosti s právnym zástupcom obce ,,Rokovací poriadok 

Obce Jovsa“, ktorý bol poslancom OZ vopred doručený a na zasadnutí OZ predložený na 

schválenie.  

     Zasadnutia OZ sa zúčastnil aj konateľ spoločnosti PP PROTECT s. r. o., Peter Mlynár, 

aby prítomným priblížil právne možností a obmedzenia v oblasti ochrany osobných 

údajov. 

     Poslanec Mgr. Ľ. Čižmár navrhol zmeniť Článok 11 bod 6 Rokovacieho poriadku 

a dobu úschovy záznamu predĺžiť na šesť mesiacov. Prítomní diskutovali o alternatívach 

záznamu zo zasadnutí OZ, o potrebe zvukovo – obrazového alebo len zvukového 

záznamu. Napokon sa zhodli na nasledovnom znení Čl. 11 bodu 6 Rokovacieho poriadku 

Obce Jovsa: Zo zasadnutia sa vyhotovuje zvukový záznam, ktorý sa uchováva  na obecnom 

úrade s ostatnými materiálmi z OZ po dobu šiestich mesiacov od zasadnutia OZ. 

 

Poslanci OZ hlasovali a následne prijali 

 

U z n e s e n i e  číslo 67/2024 

                                                       zo dňa 17. 12. 2024 

 

OZ schvaľuje: 

 Rokovací poriadok Obce Jovsa zo dňa 17. 12. 2024 s pripomienkami v Článku 11        

v bode 6. 

 

HLASOVANIE:  

Za toto uznesenie hlasovali piati poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Mgr. Ľuboslav Čižmár, Milan Čorej, Stanislav Harakaľ, Ľuboš Modrák, Róbert 

Pajtáš. 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasovali: 0 
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➢ Bod č. 12 

 

RÔZNE 

➢ Starostka obce informovala, že na základe dohody so zberovou spoločnosťou Fúra, 

s.r.o. pristupujeme od budúceho roka ku kombinovanému zberu plastov, kovov 

a nápojových kartónov. V praxi to znamená, že do žltého vreca sa budú súčasne zbierať 

plasty / vrátane polystyrénu/, kovy a nápojový kartón s frekvenciou vývozu  12x/rok. 

Takýto systém zberu považujeme za  správny a ústretový voči občanom.  

           Systém zberu v roku 2025 bude nasledovný: 

     Papier -  5x/ rok 

     Sklo -  6x/ rok 

     Plasty, kovy, nápojový kartón - 12x/ rok 

     Na začiatku kalendárneho roka dostane každá domácnosť dve žlté vrecia, do 

ktorých bude vhadzovať plasty, kovy aj nápojové kartóny spolu, jedno zelené vrece 

určené na sklo a jedno modré vrece určené na papier. 

 

➢ Previerka Okresnej prokuratúry Michalovce zameranej na zistenie stavu zákonnosti 

všeobecne záväzných nariadení obcí o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie 

povinnej školskej dochádzky a o určení výšky mesačného príspevku zákonného 

zástupcu na čiastočnú úhradu výdavkov za pobyt dieťaťa v materskej škole 

s konštatovaním, že neboli zistené žiadne pochybenia na uplatnenie opatrení zo strany 

prokuratúry. Možno konštatovať veľmi dobrý stav. 

 

➢ Poslanci OZ boli starostkou obce oboznámení s výsledkami vykonaného auditu 

účtovnej závierky obce, ktorá obsahuje súvahu k 31. 12. 2023, výkaz ziskov a strát za 

rok končiaci sa k uvedenému dátumu a poznámky, ktoré obsahujú súhrn významných 

účtovných zásad a účtovných metód.  

  Správa audítora:  

- Informácie uvedené vo výročnej správe zostavenej za rok 2023 sú v súlade 

s účtovnou závierkou za daný rok, 

- výročná správa obsahuje informácie podľa zákona o účtovníctve, 

- na základe overenia dodržiavania povinností podľa požiadaviek zákona 

o rozpočtových pravidlách, platných v SR pre územnú samosprávu v znení 

neskorších predpisov konštatujeme, že Obec Jovsa konala v súlade s požiadavkami 

zákona o rozpočtových pravidlách. 

 

ZREALIZOVANÉ AKTIVITY 

 

- Účasť starostky obce na neformálnom stretnutí akcionárov spol. VVS, a.s. s členmi 

top manažmentu VVS, a.s. a predstaviteľmi Klubu akcionárov VVS a.s., o.z. 
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- Riešenie výzvy Pôdohospodárskej platobnej agentúry na doplnenie žiadosti o platbu 

v rámci Programu rozvoja vidieka SR k žiadosti o NFP na projekt Úprava verejného 

priestranstva Pri starom mlyne - I. etapa. Financie sú už na účte obce. 

- Odoslanie účtovnej závierky za III. kvartál. 

- Účasť starostky obce na pracovnom stretnutí členov SPR Dolný Zemplín – 

Sobranecko – Michalovsko s prítomnými zástupcami MIRRI, Krajskej organizácie 

cestovného ruchu – Košice región turizmu a technického sekretariátu Rady partnerstva 

KSK ohľadom konzultácií projektových zámerov z jednotlivých opatrení. Pozitívom 

je odporúčanie schváliť projektový zámer obce Jovsa – budovanie vodovodnej vetvy 

Rad B- od vodomernej šachty po napájací bod č.3 (odbočku k MŠ). 

- Žiadosť na Okresný úrad Michalovce ohľadom zmeny vodnej stavby pred jej 

dokončením z dôvodu opečiatkovania projektovej dokumentácie. 

- Montáž sirény na budove obecného úradu. 

- Aktualizácia rokovacieho poriadku obce v spolupráci s právnym zástupcom obce. 

- Príprava dodatku k VZN o miestnych daniach a poplatkov za komunálne a drobné 

stavebné odpady. 

- Podanie žiadosti na SVP š. p. o údržbu Jovsianskeho potoka a jeho brehov. 

Spoločnosť nás listom informovala o pláne údržby tohto potoka v roku 2025, okrem 

úseku v hornej časti obce, ktorý spravujú Vojenské lesy a majetky SR.  Obec na 

havarijný stav potoka upozornila aj túto spoločnosť. 

- Pokračovanie stavebného konania o dodatočnom povolení stavby ,,Hospodárska 

budova“ stavebníka Andreja Gazdočku, spojené s miestnou obhliadkou. 

- Účasť starostky obce na odbornom webinári Odboru regionálnych centier MIRRI SR 

(Ministerstvo investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie SR) s názvom „Žiadosť 

o NFP na verejnej časti ITMS21+“. 

- Účasť starostky obce na kolaudačnom konaní a miestnom zisťovaní spojenom 

s ústnym pojednávaním na stavbu Ministerstva obrany SR „Stanovisko Ostrý Vrch“. 

- Hlavná ročná kontrola bezpečnosti detského ihriska, jeho zariadení, bezpečnosti  

prvkov fitnes ihriska a detského ihriska v MŠ. 

- Účasť starostky obce na besede organizovanej základnou organizáciou JDS v Jovse. 

Starostka obce touto cestou poďakovala za spolupráci neurologičke, MUDr. Ľudmile 

Semjanovej. 

- Obhliadka drevín v areáli futbalového ihriska zamestnancami CHKO a Vojenských 

lesov so zámerom výrubu poškodených stromov. Výrub a orez stromov sa zrealizuje 

na náklady vlastníka parcely, čiže VLaM SR š. p. 

- Účasť starostky obce na pracovnom stretnutí starostov Spoločného školského úradu 

Vinné.  

- Konanie o zmene v užívaní stavby pôvodného využitia budovy ,,Predajňa“ na 

,,Rodinný dom“ stavebníka Mareka Rimka, bez stavebných úprav. 

- Účasť starostky obce na webinári „Zvolávanie OZ a spracovanie administratívy OZ 

a komisií  OZ“. 

- Uskutočnenie auditu účtovnej závierky obce. 
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- Účasť ekonómky obce na školení Mzdová účtovníčka – povinnosti vo IV.Q roku 2024 

a avizované zmeny v rokoch 2025 / 2026. 

- Príprava podkladov k plánovanej kontrole zo sociálnej poisťovni ohľadom plnenia 

povinností zamestnávateľa súvisiacich s odvodom poistného na sociálne poistenie 

a príspevkov na starobné dôchodkové sporenie.  V tejto súvislosti upozornila starostka 

obce poslancov OZ na ich povinnosť nahlásiť PN prípadne prechod do dôchodku aj 

ekonómke obce. 

- Príprava návrhu rozpočtu obce na roky 2025 – 2027. 

- Odovzdanie a prevzatie stavby – inštalovanej elektronickej sirény PAVIAN na budovu 

obecného úradu, zaškolenie k systému včasného varovania, obsluhe sirény 

z miestneho ovládania. 

- Príprava a realizácia obecného podujatia Stretnutie s Mikulášom, starostka obce 

poďakovala tým, ktorí sa pričinili o zdarný priebeh podujatia, a to nepedagogickým 

zamestnancom základnej školy – Silvii Hlodinkovej, Viere Dudrovej a členkám 

miestnej organizácie JDS v Jovse – Milene Gazuličovej, Božene Gazuličovej, 

Ľuboslave Ladičovej, Viere Kereštanovej, Bernardíne Jurovej, Milene Ferikovej, 

Márii Koníkovej za prípavu chutných šišiek a výstavku ručných prác.  

- Pracovné stretnutie starostky obce s riaditeľom Vojenských lesov a majetkov 

v Kamenici nad Cirochou, riaditeľkou CHKO Vihorlat a zamestnancami Okresného 

úradu Košice, odboru starostlivosti o životné prostredie. 

- Zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

PLÁNOVANÉ AKTIVITY 

- Účasť starostky obce na pracovnom stretnutí starostov Regionálneho združenia miest 

a obcí Zemplín – Michalovský región. 

- Príprava a distribúcia obecných novín. 

- Príprava a distribúcia Harmonogramu zberu odpadu, nálepiek na Kuka nádoby, vriec 

na separovaný odpad. 

- Reprezentačný ples obce plánovaný dňa 15. 02. 2025. 

 

➢ Bod č. 13 

     V závere starostka poďakovala všetkým za účasť a vyhlásila rokovanie za ukončené. 

Zároveň poďakovala prítomným za celoročnú spoluprácu a pomocnú ruku tým, ktorý boli 

obci nápomocní. Všetkým popriala príjemné a pokojné prežitie vianočných sviatkov. 

       

Zapisovateľka: Mgr. Michaela Podhorová                .......................................... 

 

Overovatelia:   Ľuboš Modrák                                  .......................................... 

 

                    Róbert Pajtáš                                     ..........................................                                                                                
                                                                                                   

 

                                                                                                 Mgr. Ľubica  Č o r n e j o v á 

                                                                                                       starostka obce    


